



Date: December 26, 2023

التاريخ 26 ديسمبر 2023م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Non-Renewal of CEO's Fixed Term Employment Contract

الموضوع: عدم تجديد عقد العمل (محدد المدة) للرئيس التنفيذي

We hereby notify you that the Board of Directors has made the decision not to extend the fixed-term employment contract of our CEO, Mr. Hussain Ali Ibrahim Al-Lawati, due to not reaching to an agreement on the renewal terms. Consequently, the aforementioned contract will naturally reach its conclusion as originally stipulated, bringing an end to Mr. Hussain's tenure as CEO on January 4, 2024.

نفيدكم علماً بأن مجلس الإدارة قد قرر عدم تجديد عقد العمل (محدد المدة) للرئيس التنفيذي الفاضل / حسين بن علي بن إبراهيم اللواتي، وذلك لعدم التوافق على شروط التجديد. وبالتالي ينتهي العقد المذكور بإنهاء المدة المتفق عليها فيه. وعليه، فإن فترة عمل الفاضل الرئيس التنفيذي ستنتهي بتاريخ 4 يناير 2024م.

The Board of Directors expresses its appreciation to Mr. Hussain Ali Ibrahim Al-Lawati for his contributions and extends its best wishes for his future endeavours.

يتقدم مجلس الإدارة بالشكر للفاضل / حسين بن علي بن إبراهيم اللواتي على مساهماته، ويتمنى له كل النجاح في المستقبل.

Mr. Sudeep Vas – Head of Business - Retail will be designated as the 'Acting CEO' from January 4, 2024, until a new CEO is appointed, noting that the company is actively engaged in the process of appointing a new CEO.

سيقوم الفاضل / سوديب فاز – مدير التمويل بالشركة بتسيير أعمال الرئيس التنفيذي من تاريخ 4 يناير 2024 وحتى يتم تعيين رئيس تنفيذي جديد، علماً بأن الشركة في صدد تعيين رئيس تنفيذي جديد.

With Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

Ahmed Mohammed Ali Taqi
Board Secretary
Muscat Finance (SAOG)



أحمد بن محمد علي بن تقي
أمين سر مجلس الإدارة
مسقط للتمويل ش.م.ع.ع